
Årsmötesprotokoll för Sillegårdsed-Dalbacka vägsamfällighet 

org nr: 874400-8668 

Datum: 2025-04-13 kl. 16.00 Plats: Skolhuset i Bräcke 

 

1. Föreningens ordförande Valter Nilsson öppnade mötet och välkomnade de 11 

mötesdeltagarna. 

2. Valter Nilsson valdes till mötesordförande. 

3. Jenny Knape valdes till mötessekreterare. 

4. Ihrene Karlsson och Katarina Kölbel utsågs att justera årsmötets protokoll. 

5. Mötet godkände kallelsen till årsmötet som annonserats i NWT och anslagits 

längs vägen. 

6. Dagordningen godkännes. 

7. Verksamhetsberättelse för 2024 redogjordes av Jenny Knape. Katarina Kölbel gick 

igenom kassarapporten för 2024. 

8. Revisorernas berättelse lästes upp av Ihrene Karlsson, och ansvarsfrihet för 

styrelsen beviljades. 

9. Mötesdeltagarna tar del av en inkommen motion där skyltar för 

hastighetsbegränsning föreslås vid infarterna till bostadshus i Östra Näs. Beslut 

tas att rekommendera boende att själva sätta upp varningsskyltar för lekande 

barn. 

10. Arvoden till styrelsemedlemmar och revisorer beslutades ligga kvar på samma 

nivå som tidigare: Ordförande, sekreterare och kassör ersätts med 1.500 kr/år. 

Kostnadsersättning 550 kr och ersättning för tillsynsresor 550 kr kvarstår. 

Styrelseledamöter 500 kr/år. Mötesarvode 100 kr per styrelsemöte för ledamöter 

och suppleanter. Vid deltagande i styrelsemöte eller sammanträde med SFF ska 

till ledamot utgå milersättning enligt statliga normer. Revisorers arvode 500 kr/år. 

Vägarbete ersätts med 200 kr/h eller om egen traktor nyttjas 400 kr/h. 

Föreningsmedlem som har egen firma och utför planerade arbeten kan i stället 

välja att fakturera marknadsmässig timlön.  Beslut fattas att föreningens kassör 

erhåller ersättning med 200 kr/h för administrativt arbete. Tjänsten har tidigare 

köpts in genom Ekonomikonsult AB. 

11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat (budget) presenterades och 

diskuterades. Förslaget innebär en uttaxering med 13 öre per andelstal.  

Debiteringslängden fanns tillgänglig för granskning vid mötet. Mötet godkände 

styrelsens budgetförslag. (se bilaga) 

 

-  

 

 



12. Val av styrelseledamöter och suppleanter utföll enligt följande: 
 

Ordförande Valter Nilsson, omval   Suppleant Roger Pettersen, omval 

Sekreterare Jenny Knape, omval   Suppleant Claes Åberg, Omval 

Kassör  Katarina Kölbel, nyval  Suppleant  Anders Karlsson, 1 år 

Ledamot Mikael Andersson, 1 år  Suppleant  Rolf Hammer, 1 år 

Ledamot Roger Adolfsson, omval  Suppleant Henrik Nilsson, omval 

Ledamot Erik Lundqvist, 1 år  

 

Det innebär att styrelsen är oförändrad frånsett att Katarina Kölbel går in som 

styrelseledamot och kassör- 

     

13. Till revisorer omvaldes Ihrene Karlsson och Jörgen Ernstsson. Till 

revisorssuppleanter omvaldes Olle Nilsson och Anders Lundqvist. Samtliga för ett 

år. 

14. Niclas Kölbel och Malin Nätt omvaldes till valberedningen. 

15. Övriga frågor. 

Valter informerar om vad Trafikverket granskar vid kommande vägtillsyn. 

Katarina kontaktar NCC angående ytskiktet på den asfaltsbelagda delen av vägen. 

Valter har kontaktat Daniel Fredriksson och beställt hyvling av vägen. 

4-tonsskylten tas ned söndag 20/4. 

16. Stämmoprotokollet ska finnas tillgängligt hos styrelsen och på hemsidan: 

risviken.se 

17. Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

 

Ordförande: Valter Nilsson   Sekreterare: Jenny Knape 

 

 

 

 

Justeras: Ihrene Karlsson   Justeras: Katarina Kölbel 


